

**Публікації про НаУКМА та публікації
викладачів НаУКМА у засобах масової
інформації (ЗМІ)
за січень 2019 року**

ІНФОРМАЦІЙНИЙ БЮЛЕТЕНЬ

Публікації про НаУКМА

Журнали

1. **Біла А.** Інна Ренчка. Лексикон тоталітаризму. – Київ : Кліо, 2018 : [огляд книги] / Андріана Біла // Критика : міжнародний огляд книжок та ідей. – 2019. – Чис. 1–2. – С. 16. –
http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Bila_Leksykon_totalitaryzmu.pdf

*Огляд книги старшої викладачки кафедри української мови НаУКМА **Інни Ренчки** "Лексикон тоталітаризму", яка логічно продовжує дослідження **Лариси Масенко** "Мова радянського тоталітаризму" (2017).*

2. **Грудка О.** Ростислав Семків. Як читати класиків. – Київ : Rabulum, 2018 : [огляд книги] / Оріся Грудка // Критика : міжнародний огляд книжок та

ідей. – 2019. – Чис. 1–2. – С. 34. –

http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Hrudka_Yak_chytaty_klasykiv.pdf

Огляд книги доцента кафедри літературознавства НаУКМА Ростислава Семківа, яку автор присвятив викладачеві Києво-Могилянської академії Сергію Іванюку (1952–2018).

3. **Ємець-Доброносова Ю.** Леонід Фінберг. Про різне і трохи про себе. – Київ : Дух і літера, 2018 : [огляд книги] / Юлія Ємець-Доброносова // Критика : міжнародний огляд книжок та ідей. – 2019. – Чис. 1–2. – С. 38. http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Dobronosova_Pro_rizne_i_trokhyy_pro_se_be.pdf

Огляд книги директора Центру досліджень історії та культури східноєвропейського єврейства НаУКМА Леоніда Фінберга "Про різне і трохи про себе".

4. **Шевчук Д.** Володимир Єрмоленко. Плинні ідеології. Ідеї та політика в Європі XIX–XX століть. – Київ : Дух і літера, 2018 : [огляд книги] / Дмитро Шевчук // Критика : міжнародний огляд книжок та ідей. – 2019. – Чис. 1–2. – С. 3. – http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Shevchuk_Plynni_ideolohii.pdf

Огляд книги викладача кафедри літературознавства НаУКМА Володимира Єрмоленка "Плинні ідеології. Ідеї та політика в Європі XIX–XX століть".

Інтернет-ресурси

5. **Академічна** конференція НаУКМА 2019 року [електронний ресурс] / Національний університет "Києво-Могилянська академія" // Національний університет "Києво-Могилянська академія" [офіційний сайт]. – 2019. – 09 січня. – <https://www.ukma.edu.ua/index.php/news/4020-akademichna-konferentsiia-naukma-2019-roku>
6. **До 100-ї річниці** Дня Соборності України : НаУКМА взяла участь у конкурсі творчих робіт на тему: "Ідея Соборності: історія, сучасність, майбутнє" [електронний ресурс] / Національний педагогічний університет імені М. П. Драгоманова // Національний педагогічний університет імені М. П. Драгоманова [офіційний сайт]. – 2019. – 21 січня. – <http://npu.edu.ua/ua/podii/9-ss/4755-do-100-i-richnytsi-dnia-sobornosti-ukrainy> (+3 подібні публікації в інших ЗМІ).
7. **Зустріч із Даніелем Григорчуком**, гостьовим професором НаУКМА, і презентація книжки "Міф та божевілля" [електронний ресурс] // lviv-online. – 2019. – 26 січня. – <http://lviv-online.com/ua/events/literature/mif-ta-bozhevillya/> (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
8. **Київ.** Состязание на лучшее знание иврита. Призерами Олимпиады стали ученики ульпанов "Натива" (Израильского культурного центра) и студенты, изучающие иврит в Киево-Могилянской академии [електронний ресурс] // Всеукраинский Еврейский Конгресс. – 2019. – 11

января. – <http://jewish.kiev.ua/news/10867/> (+3 подібні публікації в інших ЗМІ).

9. **Могилянський** Миколайчик завітав до дітей у дитбудинки [електронний ресурс] // Національний університет "Києво-Могилянська академія" [офіційний сайт]. – 2018. – 27 грудня. – <https://www.ukma.edu.ua/index.php/news/4012-mohylianskyi-mykolaichyk-zavitav-do-ditei-u-dytbudynky> (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
10. **Рейтинг** прозорості від Cybermetrics: найкращі вітчизняні університети за цитованістю профілів Google Scholar. НаУКМА посіла 7-ме місце [електронний ресурс] // Вища освіта. – 2019. – 17 січня. – <http://vnz.org.ua/novyny/podiyi/10818-> (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
11. **У Могилянці** уводиться в дію Політика попередження і боротьби із сексуальними домаганнями [електронний ресурс] / Національний університет "Києво-Могилянська академія" // Національний університет "Києво-Могилянська академія" [офіційний сайт]. – 2019. – 28 січня. – <https://www.ukma.edu.ua/index.php/news/4041-u-mohyliantsi-uvodytsia-v-diiu-polityka-poperedzhennia-i-borotby-iz-seksualnymy-domahanniamy> (+20 подібних публікацій в інших ЗМІ).
Впровадження політики покладено на Комітет з попередження і боротьби з сексуальними домаганнями. До його складу увійшли: Тамара Марценюк, Зоряна Черненко, Діана Проценко, Анастасія Закржевська.
12. **У січні** стартує інноваційний курс практичного маркетингу "Customer Experience 2019" – спільний проект МАМІ та кафедри маркетингу та управління бізнесом Національного університету "Києво-Могилянська академія" [електронний ресурс] // Sostav.ua. – 2019. – 18 січня. – <http://www.sostav.ua/publication/customer-experience-2019-mami-mogilyanka-novij-kurs-rozpochinaetsya-80716.html> - (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
13. **"Як приборкати** мінливий світ: ціннісні засади сучасного лідерства". **Андрій Зелінський**, священник УГКЦ, заступник керівника Департаменту військового капеланства Патріаршої курії УГКЦ, військовий капелан, політолог, викладач, випускник НаУКМА [електронний ресурс] // СНІП. – 2019. – 4 січня. – <http://snip.net.ua/20190104/public-talk-yak-pryborkaty-minlyvyj-svit-tsinnisni-zasady-suchasnogo-liderstva/> (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
14. **Як швидко** розібратись в Угоді про асоціацію: вебінари "Громадської синергії"... : Вебінар "Право ЄС: просто про складне". Спікер: **Роман Петров** – д.ю.н., професор, завідувач кафедри міжнародного і європейського права НаУКМА, керівник кафедри ім. Жана Моне з права ЄС [електронний ресурс] // Громадський простір. – 2019. – 23 січня. – <https://www.prostir.ua/?news=yak-shvydko-rozibratys-v-uhodi-pro-asotsiatsiyu-vebinary-hromadskoji-synerhiji-rozkazhut-prosto-pro-skladne> (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).

Публікації викладачів НаУКМА

Журнали

15. **Брюховецька Л. І.** Відтінки століття і палітра жанрів : огляд фільмів 2018 року / Лариса Брюховецька // Київ. – 2019. – № 1–2. – С. 159–171.
16. **Брюховецька Л. І.** Донбас. Земля і люди / Лариса Брюховецька // Кіно-Театр. – 2019. – № 1. – С. 12–13. – <http://ekmair.ukma.edu.ua/handle/123456789/15008>
17. **Брюховецька Л. І.** Олена Баша: "Вірю в нашу акторську молодь" / Лариса Брюховецька // Кіно-Театр. – 2019. – № 1. – С. 32–34. – <http://ekmair.ukma.edu.ua/handle/123456789/15006>
18. **Брюховецька Л. І.** Оригінальний і сміливий фільм – рідкість / Лариса Брюховецька // Кіно-Театр. – 2019. – № 1. – С. 10–11. – <http://ekmair.ukma.edu.ua/handle/123456789/15009>
19. **Брюховецька Л. І.** Слово Лесі Українки робить юних мудрішими / Лариса Брюховецька // Кіно-Театр. – 2019. – № 1. – С. 25. – <http://ekmair.ukma.edu.ua/handle/123456789/15007>
20. **Лютий Т. В.** Афродизіак натхнення / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2019. – 17 січня (№ 3). – <https://tyzhden.ua/Columns/50/225544>
21. **Лютий Т. В.** Звідки береться нове? / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2019. – № 1–2. – С. 49. – <https://tyzhden.ua/Columns/50/225253>
22. **Лютий Т. В.** Криза ідеологій / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2019. – 24 січня (№ 4). – <https://tyzhden.ua/Columns/50/225810>
23. **Лютий Т. В.** Телевізійна міфологія / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2019. – 31 січня (№ 5). – <https://tyzhden.ua/Columns/50/226039>
24. **Масенко Л. Т.** Тоталітарні практики руйнування родини і родинних стосунків / Лариса Масенко // Дивослово. – 2019. – № 1. – С. 40–44. – <http://ekmair.ukma.edu.ua/handle/123456789/15252>
25. **Наумова Л. М.** Сірша – означає "свобода" / Лариса Наумова // Кіно-Театр. – 2019. – № 1. – С. 35–38. – <http://ekmair.ukma.edu.ua/handle/123456789/15005>
26. **Пашков А. П.** Аналіз впливу прогалин у реформах політиків в Україні на якість та екобезпеку життя українців / А. П. Пашков // Безпека життєдіяльності. – 2019. – № 1. – С. 17–21. – <http://ekmair.ukma.edu.ua/handle/123456789/15247>
27. **Фінберг Л. К.** Леонід Фінберг: "Маємо думати сьогодні, хто буде моральними авторитетами завтра" / текст: Сергій Демчук, Ангеліна Кованда // Країна : тижневий журнал по-українськи. – 2019. – 31 січня (№ 4). – С. 16–19. – http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Maiemo_dumaty_sohodni.pdf

Інтернет-ресурси

28. "Або явний популізм, або дійсно небезпека" – політолог про ідею Тимошенко щодо "нової" Конституції : "Заклики до зміни Конституції"

- шляхом референдуму, які пропонує Юлія Тимошенко є, по своїй суті, антиконституційними, оскільки подібна ініціатива вже була відкинута Конституційним судом", – таку думку висловив професор політології НаУКМА **Олексій Гарань** [електронний ресурс] // Прямий канал. – 2019. – 28 січня. – <https://prm.ua/abo-yavniy-populizm-abo-diysno-nebezpeka-politolog-pro-ideyu-timoshenko-shhodo-novoyi-konstitutsiyi/>
29. **Британсько-американський** політолог і професор політології Києво-Могилянської академії **Тарас Кузьо** пояснює: аналітики навмисно перебільшують виклики і применшують вплив і агресію Кремля, аби зобразити Україну як державу-невдачу [електронний ресурс] // Радіо Свобода. – 2019. – 4 січня. – <http://www.radiosvoboda.org/a/press-review/29691884.html> (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
30. **В Україні** презентували перший "підручник для розвідників". Почесний президент Києво-Могилянської академії **В'ячеслав Брюховецький**: "нарешті подолано совковий підхід до історії розвідки" : український розвідник, президент незалежного аналітичного центру геополітичних досліджень "Борисфен Інтел" **Віктор Гвоздь** представив свою книжку "Історичні, правові і політичні аспекти розвідувальної діяльності держави" [електронний ресурс] // Укрінформ. – 2019. – 24 січня. – <https://www.ukrinform.ua/rubric-society/2626456-v-ukraini-prezentovali-persij-pidrucnik-dla-rozvidnikiv.html> (+7 подібних публікацій в інших ЗМІ).
31. **В Україні** стартувала виборча кампанія. Професор Києво-Могилянської академії **Олексій Гарань** про особливості виборчої кампанії 2019 року [електронний ресурс] // Фонд Демократичні Ініціативи. – 2019. – 3 січня. – <https://dif.org.ua/article/v-ukraini-startovala-viborcha-kampaniya> (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
32. «**Ви б пішли** на операцію до актора, який добре зіграв роль хірурга», – професор політології НАУКМА **Олексій Гарань** про діяльність Володимира Зеленського, як актора та шоумена [електронний ресурс] // Прямий канал. – 2019. – 4 січня. – <https://prm.ua/vi-b-pishli-na-operatsiyu-do-aktora-yakiy-dobre-zigrav-rol-hirurga-garan-pro-prezidentski-ambitsiyi-zelenskogo/> (+6 подібних публікацій в інших ЗМІ).
33. "**Відмова** Росії і сумніви Європи: чому буде важко розширити "нормандську четвірку", – прокоментував сайту "Сьогодні" професор політології Києво-Могилянської академії **Олексій Гарань** [електронний ресурс] // Сьогодні.ua. – 2019. – 4 січня. – <https://ukr.segodnya.ua/politics/otkaz-rossii-i-somneniya-evropy-pochemu-budet-trudno-rasshirit-normandskuyu-chetverku-1203291.html> (+4 подібні публікації в інших ЗМІ).
34. **Герасимова А.** Знаковий нон-фікшн 2018 року: переклади і більше українських авторів: доцентка кафедри соціології НаУКМА **Тамара Марценюк** про те, що фемінізму не варто боятися / [електронний ресурс] / Анастасія Герасимова // Читомо. – 2019. – 09 січня. – <http://www.chytomo.com/znakovyj-non-fikshn-2018-roku-pereklady-i-bilshe-ukrainskykh-avtoriv/> (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
35. "**До 70 процентів** стоматологов в Украине инфицированы гепатитом" – об этом в эксклюзивном интервью "Фактам" сказал врач-инфекционист

высшей категории, старший преподаватель Школы общественного здоровья Национального университета "Киево-Могилянская академия" кандидат медицинских наук **Юрий Жигарев** [електронний ресурс] // ГолосUA. – 2019. – 11 січня. – <https://golos.ua/i/658580> (+8 подібних публікацій в інших ЗМІ).

36. **Експерт** Венеціанської комісії, доцент кафедри загальнотеоретичного правознавства та публічного права НаУКМА **Юрій Ключковський** про нестабільність виборчого законодавства в Україні [електронний ресурс] // Верховний Суд України. – 2019. – 23 січня. – <https://supreme.court.gov.ua/supreme/pres-centr/news/631543/> (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
37. **Експерт** пояснив причини балотування деяких кандидатів у президенти : Кандидати у президенти України, які не мають жодних шансів на перемогу, будуть використовуватися для критики. Про це на "Прямому" заявив професор політології НаУКМА **Олексій Гарань** [електронний ресурс] // Прямий канал. – 2019. – 4 січня. – <https://prm.ua/ekspert-ro yasniv-prichini-balotuvannya-deyaki h-kandidativ-u-prezidenti/> (+5 подібних публікацій в інших ЗМІ).
38. **Зубрицька**: В Україні ще немає політиків нової генерації : на телеканалі ZIK заявила кандидат політичних наук, доцент кафедри політології НаУКМА Людмила Зубрицька [електронний ресурс] / Західна інформаційна корпорація // ZIK.ua. – 2019. – 14 січня. – https://zik.ua/news/2019/01/14/zubrytska_v_ukraini_shche_nemaie_politykiv_novoi_generatsii_1487783 (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
39. **"Кожен** українець щомісяця витрачає на ліки понад 500 грн" – про це повідомила доцент магістерської програми "Менеджмент в охороні здоров'я" Києво-Могилянської академії **Тетяна Степурко** [електронний ресурс] // Finance.UA. – 2019. – 7 січня. – <https://news.finance.ua/ua/news/-/441065/kozhen-ukrayinets-shhomisyatsya-vytrachaye-na-liky-ponad-500-grn> (+7 подібних публікацій в інших ЗМІ).
40. **Культуролог**, преподаватель Киево-Могилянской академии **Юлия Никишенко** о происхождении новогодней елки [електронний ресурс] // Аргументы и Факты Украина. – 2019. – 2 січня. – http://www.aif.ua/culture/zelenye_igolochki_otkuda_prishla_k_nam_novogodnya_elka (+3 подібні публікації в інших ЗМІ).
41. **Лобом** об стіну: чим закінчиться протистояння Трампа і демократів. Нинішній шатдаун в США – другий за тривалістю в історії : коментар професора політології Києво-Могилянської академії **Олексія Гараня** [електронний ресурс] // Сегодня.ua. – 2019. – 10 січня. – <https://ukr.segodnya.ua/world/usa/lbom-o-stenu-chem-zakonchitsya-protivostoyanie-trampa-i-demokratov-1204714.html> (+3 подібні публікації в інших ЗМІ).
42. **"Перший** етап медичної реформи не можна вважати завершеним" – таку думку висловила доцент, заступник декана правничого факультету Києво-Могилянської академії, експерт Реанімаційного Пакету Реформ **Зоряна Черненко** [електронний ресурс] // UA:Українське радіо. – 2019. –

9 січня. – <http://www.nrcu.gov.ua/news.html?newsID=83946> (+3 подібні публікації в інших ЗМІ).

43. "**Позволь** другому быть другим – и ты получишь право быть собою" – афоризм доктора филологических наук, профессора Киево-Могилянской академии **Орыси Демской** [електронний ресурс] // Новости Донбасса. – 2019. – 11 січня. – <http://novosti.dn.ua/article/7216-posle-evromaydana-nastupyla-ly-pora-bez-seksyzma-ehydzhyzma-y-gomofobyu> (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
44. **Политика** с запахом газа: профессор кафедры общественного управления НаУКМА **Геннадий Рябцев** о брюссельских газовых переговорах и ребрендинге "Нафтогаза" "по-тихому" [електронний ресурс] // Аргументы и Факты Украина. – 2019. – 30 січня. – http://www.aif.ua/politic/ukraine/politika_s_zapahom_gaza (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
45. **Предвыборный** тур Порошенко: томос и триумф коррупционного феодализма : профессор политологии НаУКМА, научный директор фонда "Демократические инициативы" **Алексей Гарань** считает, что получение томоса не станет тем событием, которое переломит ситуацию в ходе выборов [електронний ресурс] // Realist.online. – 2019. – 24 січня. – <https://realist.online/article/predvybornyj-tur-poroshenko-tomos-i-triumf-korruptsionnogo-feodalizma> (+5 подібних публікацій в інших ЗМІ).
46. "**Приблизно** 80 відсотків людей голосує емоціями" – заявила кандидат політичних наук, доцент кафедри політології НаУКМА **Людмила Зубрицька** [електронний ресурс] / Західна інформаційна корпорація // zik.ua. – 2019. – 30 січня. – http://zik.ua/news/2019/01/30/zubrytska_pryblyzno_80_vidsotkiv_lyudey_golosue_emotsiyamy_1499055 (+1 подібна публікація в інших ЗМІ)
47. **Професор** кафедри кримінального та кримінально-процесуального права НаУКМА **Микола Хавронюк** коментує нові новели Кримінального кодексу щодо домашнього насильства [електронний ресурс] // Апостроф. – 2019. – 02 січня. – <https://apostrophe.ua/ua/article/society/2019-01-02/raspiska-dlya-seksa-kak-ne-stat-nasilnikom-na-suprujeskom-loje/23025> (+42 подібні публікації в інших ЗМІ).
48. **Професор** кафедри політології НаУКМА, науковий директор Фонду "Демократичні ініціативи" **Олексій Гарань** про питання ослаблення або зняття санкцій з Росії [електронний ресурс] // Сегодня.ua. – 2019. – 23 січня. – <https://ukr.segodnya.ua/politics/ukrainskaya-delegaciya-i-yagland-vstretyatsya-v-pase-o-chem-oni-budut-diskutirovat-1210244.html> (+4 подібні публікації в інших ЗМІ).
49. **Професор** Києво-Могилянської академії висловив свою думку щодо передачі храму у Кропивницькому ПЦУ : літературознавець **Володимир Панченко** підтримав рішення передати храм у Кропивницькому ПЦУ [електронний ресурс] // Онлайн-журнал Гречка. – 2019. – 28 січня. – <http://gre4ka.info/suspilstvo/49988-profesor-kyievo-mohylianskoi-akademii-vyslovyv-svoiu-dumku-shchodo-peredachi-khramu-u-kropyvnytskomu-ptsu>
50. **Професор** Києво-Могилянської академії **Віра Агєєва** розповіла про найяскравіші романи відомої української письменниці Марка Вовчка

[електронний ресурс] // Обозреватель. – 2019. – 03 січня. – <https://www.obozrevatel.com/ukr/society/kdb-zirvav-shlyub-naschadkiv-franka-ta-lesi-ukrainki-zyavilisya-unikalni-dokumenty.htm> (+5 подібних публікацій в інших ЗМІ).

51. **Професор** політології НАУКМА **Олексій Гарань** по президентські вибори в Україні : "На що розраховує Симоненко? Його не зареєструють і він буде кричати" [електронний ресурс] // Прямий канал. – 2019. – 4 січня. – <https://prm.ua/na-shho-rozrahovuye-simonenko-yogo-ne-zareyestruyut-i-vin-bude-krichati-garan/> (+2 подібні публікації в інших ЗМІ).
52. **Профессор** кафедри політології НаУКМА **Валентин Якушик** про происходящие в Узбекистане преобразования, в том числе модернизацию и либерализацию экономики: на днях в здании Посольства Узбекистана в Украине состоялся "круглый стол", посвященный современному развитию Узбекистана [електронний ресурс] // Жахон. – 2019. – 11 января. – <http://www.jahonnews.uz/ru/obshchestvo/160/50932/> (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
53. **Сандрович Н.** Чому щеплення від кору може нашкодити дорослій людині : про це "Фактам" розповів лікар-інфекціоніст вищої категорії, старший викладач Школи охорони здоров'я Національного університету "Києво-Могилянська академія" **Юрій Жигарев** [електронний ресурс] / Наталя Сандрович // Голос Херсону. – 2019. – 15 січня. – <https://golosherson.co.ua/chomu-sheplennia-vid-kory-moje-nashkoditi-doroslii-ludini/7289/> (+5 подібних публікацій в інших ЗМІ).
54. **Соціологиня Марценюк:** в світі все більш популярним стає чоловічий феміністичний рух : з нагоди 70-річчя виходу книжки Сімони де Бовуар "Друга стаття" з кандидаткою соціологічних наук, доценткою кафедри соціології Києво-Могилянської академії Тамарою Марценюк в програмі "Права людини понад усе" обговорили важливі події у царині гендерної рівності [електронний ресурс] / спілкувалась Ірина Славінська // UA:Українське радіо. – 2019. – 18 січня. – <http://www.nrcu.gov.ua/news.html?newsID=84266> (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
55. **Старший** преподаватель Школы общественного здоровья Национального университета "Киево-Могилянская академия" **Юрий Жигарев** про то, как вылечить хронический гепатит С [електронний ресурс] // Факты. – 2019. – 26 января. – <http://fakty.ua/293875-isklyuchit-iz-edy-alkogol-i-himiyu-kak-vylechit-hronicheskij-gepatit-s> (+3 подібні публікації в інших ЗМІ).
56. **Фінберг Л. К.** Директор Центру досліджень історії та культури східноєвропейського єврейства НаУКМА Леонід Фінберг про юдаїку в Україні та майбутнє єврейської громади [електронний ресурс] / Леонід Фінберг // Читомо. – 2019. – 26 січня. – <http://www.chytomo.com/leonid-finberh-pro-iudaiku-v-ukraini-ta-majbutnie-ievrejskoi-hromady/> (+1 подібна публікація в інших ЗМІ).
57. **Kuzio T.** How Putin Lost Ukraine for Good [electronic resource] / Taras Kuzio // Atlantic Council – January 6, 2019. –

<https://www.atlanticcouncil.org/blogs/ukrainealert/how-putin-lost-ukraine-for-good>

Бюлетень підготувала
завідувач інформаційно-бібліографічного відділу
Наукової бібліотеки НаУКМА
Павлів Н. Г.
www.library.ukma.edu.ua
E-mail: library@ukma.edu.ua
Tel: +38 (044) 425-60-35